

# HAMILTON



## Khaki Flight Timer

The Khaki Flight Timer, in collaboration with Air Zermatt, the prestigious Swiss helicopter rescue service, takes digital and analogue displays to new heights! This new multifunction pilot's watch incorporates a personalised logbook that records vital information for 20 flights and up to 99 landings for each. The crown and the pushers give pilots and thrill-seekers access to many useful functions, such as switching between the two digital time zones (SWAP), or synchronisation of the hands with the main digital time. The launch marks the beginning of the official partnership between Hamilton and Air Zermatt, with a commemorative special edition that sports the rescue service's logo on the back of the case.

Movement	Quartz, ETA E20.373
Functions	Hours, minutes, seconds, date, day of the week in 4 languages, digital logbook, chronograph, dual time zone, SWAP, day and annual alarm, perpetual calendar, countdown, Coordinated Universal Time (UTC), ISA temperature, back light and battery EOL indicator
Case	Stainless steel, 40 mm Anti-reflective sapphire crystal, front and back Bidirectional bezel Water-resistant to 100 m (10 bar)
Dial	Charcoal, black or silvered with digital and analogue display Hands coated with Superluminova
Bracelet/Strap	Orange or black rubber strap, brown leather strap or stainless steel bracelet

# HAMILTON



## Khaki Flight Timer

La Khaki Flight Timer, fruit de la collaboration avec Air Zermatt, la prestigieuse compagnie suisse de sauvetage par hélicoptère, propulse l'affichage numérique et analogique vers de nouveaux sommets ! Cette nouvelle montre de pilote multifonctionnelle intègre en effet un carnet de vol personnalisé capable d'enregistrer les informations cruciales relatives à 20 vols et jusqu'à 99 atterrissages pour chacun d'entre eux. La couronne et les poussoirs permettent l'accès à de nombreuses fonctionnalités pratiques qui séduiront les aviateurs et amateurs de sensations fortes, telles la fonction SWAP de permutation des deux fuseaux horaires digitaux ou la synchronisation des aiguilles avec le temps digital principal. Le lancement du modèle marque également le début du partenariat officiel entre Hamilton et Air Zermatt, célébré par une édition spéciale arborant le logo de la compagnie de sauvetage au dos du boîtier.

Mouvement	Quartz, ETA E20.373
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, jour de la semaine en 4 langues, carnet de vol digital, chronographe, second fuseau horaire, fonction SWAP, alarme quotidienne et annuelle, calendrier perpétuel, compte à rebours, Temps Universel Coordonné (UTC), température ISA, rétro-éclairage et indicateur de fin de vie de la pile
Boîtier	Acier inoxydable, 40 mm Glace saphir traitée antireflet des deux côtés Lunette bidirectionnelle Étanche à 100 m (10 bar)
Cadran	Anthracite, noir ou argenté avec affichage digital et analogique Aiguilles enduites de Superluminova
Bracelet	Caoutchouc orange ou noir, cuir marron ou acier inoxydable